



（從左至右）亞洲協會香港中心行政總監孟淑娟；亞洲協會全球藝術與文化項目副會長兼亞洲協會藝術博物館館長陳文輝；2019年亞洲藝術創變者大獎四位得獎者 - 納提·尤塔瑞 Natee Utarit、伊姆蘭·庫雷西 Imran Qureshi、克里斯汀·艾珠 Christine Ay Tjoe 和方力鈞 Fang Lijun；亞洲協會藝術博物館資深現代與當代藝術策展人雲翠蘭。

(From left to right) S.Alice Mong, Executive Director of Asia Society Hong Kong Center; Boon Hui Tan, Vice President of Global Arts & Cultural Programs and Director of the Asia Society Museum; the four honorees of the 2019 Asia Arts Game Changer Award – Natee Utarit, Imran Qureshi, Christine Ay Tjoe, and Fang Lijun; Michelle Yun, Senior Curator of Modern and Contemporary Art, Asia Society Museum.



（從左至右）2019年亞洲藝術創變者大獎四位得獎者－伊姆蘭·庫雷西 Imran Qureshi、納提·尤塔瑞 Natee Utarit、克里斯汀·艾珠 Christine Ay Tjoe 和方力鈞 Fang Lijun、。

(From left to right) Four honorees of the 2019 Asia Arts Game Changer Award – Natee Utarit, Imran Qureshi, Christine Ay Tjoe and Fang Lijun.



花旗集團亞太區行政總裁高晉誠先生（Francisco Aristeguieta）致歡迎辭。

Chief Executive Officer, Asia Pacific, Citi, Francisco. A. Aristeguieta gave the opening remarks.



亞洲協會會長兼首席執行官施靜書於 2019 年亞洲藝術創變者大獎上向嘉賓致辭。  
Asia Society President and CEO Josette Sheeran addresses the guests at the 2019 Asia Arts Game Changer Awards.



亞洲協會香港中心行政總監孟淑娟於開幕辭表示：「亞洲藝術創變者大獎表揚藝術家對當代亞洲藝術在全球藝術發展上的卓越及舉足輕重的成就和貢獻。」

"The Asia Arts Game Changer Awards recognize the artistic excellence and significant contributions of outstanding Asian artists to the development of contemporary arts and the representation of Asian arts in the global context," says S. Alice Mong, Executive Director of Asia Society Hong Kong Center in her opening remarks.



亞洲協會全球藝術與文化項目副會長兼亞洲協會藝術博物館館長陳文輝歡迎在場人士，並感謝他們與亞洲協會一同表揚亞洲藝術家的成就。

Boon Hui Tan, Vice President of Global Arts & Cultural Programs and Director of the Asia Society Museum welcomes all to join Asia Society's effort in recognizing the achievements of artists in Asia.



拍賣：佳士得亞洲區副主席暨亞洲藝術部主席 Jonathan Stone(石俊生)。

Auctioneer: Jonathan Stone, Co-Chairman Asian Art, Deputy Chairman Asia, Christie's.



晚宴貴賓於酒會與拍賣預覽。

Guests at the cocktail reception and auction preview.